
 همدان-فتانه ازانی،خبرنگاراقتصادسرآمد- معاون 
پارلمانی رئیس جمهور از تشــکیل سازمان نظام 
روزنامه نگاری کشور با هدف حمایت از خبرنگاران در 

مجلس شورای اسلامی خبرداد.
سیدمحمد حسینی در همایش بزرگداشت روز خبرنگار 
در مجتمع فرهنگی و هنری شهید آوینی شهر همدان، 
اظهار داشت: خبرنگاران و اهالی رسانه با مشکلات و 
بلاتکلیفی هایی از قبیل بیمه سر و کار دارند که برای رفع 
این مسائل، تاسیس سازمان نظام روزنامه نگاری کشور به 

همت دولت سیزدهم در حال بررسی است.  
وی اضافه کرد: این موضوع در چندین جلسه کمیسیون 
فرهنگی مطرح شده و مراحل نهایی را می گذراند تا به 
صورت لایحه به مجلس شورای اسلامی ارسال شود.

معاون پارلمانی رییس جمهور ابراز امیدواری کرد که این 
سازمان حمایتی به زودی به نتیجه برسد تا جامعه رسانه 
ای کشور از پشــتیبانی و حمایت های لازم برخوردار 

شوند.
حسینی با اشــاره به انجام سی امین سفر استانی رییس 
جمهور به همدان، گفت: سفر دولت به استان همدان 
منشا خیر و برکات بسیاری برای مردم این منطقه است و 
اعتبارات مورد نیاز پروژه های مختلف برای تکمیل وبهره 

برداری تخصیص می یابد.  
وی از رسانه ها خواست مصوبات سفر رییس جمهور 
را پیگیری کنند و تا رسیدن به نتیجه مطلوب اجرای آنها 

را مطالبه کنند.  
معاون پارلمانی رییس جمهور با اشاره به اقدامات سازنده 
و ارزنده دولت سیزدهم در حوزه های گوناگون تاکید 
کرد: برخی رسانه های خارجی این نقاط مثبت را نادیده 
گرفته و عده ای نیز در داخل با آنها همنوایی می کنند.  

حسینی خاطر نشان کرد: براساس آخرین گزارش ها 
درآمدهای نفتی کشور ۶ برابر شده و همچنین در سفر 
رییس جمهور روســیه توافق ۴۰ میلیارد دلار سرمایه 
گذاری این کشــور در بخش هــای مختلف صورت 
گرفته که رخدادهای بی نظیری است و باید به آگاهی 

مردم برسد.  

وی با اشاره به سیاســت دولت سیزدهم درخصوص 
توسعه و تقویت مراودات تجاری کشورمان با ۱۵ کشور 
همسایه، تصریح کرد: موفقیت ها و دستاوردهای دولت 
باید به درستی بیان شود و در این بین نقد منصفانه را هم 

پذیرا هستیم.  
معاون پارلمانی رییس جمهور، ارتقای سواد رسانه ای 
مردم را ضروری دانست و گفت: رسانه های داخلی و 
خبرنگاران بصیر  و آگاه با شناسایی شگردها و شیوه های 
رسانه های معاند باید هوشیار باشند تا القائات دشمن 

باعث فریب افکار عمومی نشود.
فرمانده سپاه انصارالحسین)ع( استان همدان نیز ضمن 

گرامیداشت هفته خبرنگار و سالروز عملیات مرصاد 
اظهار کرد: در تاریخ انقلاب اسلامی دو اتفاق بزرگ در 
همدان ماندگار شد یکی مقابله با ارتش شاهنشاهی برای 
سرکوب مردم تهران و دیگری مواجهه بهنگام با نیروهای 

منافقین در عملیات مرصاد.
سردار مظاهر مجیدی گفت: با ایجاد سد توسط نیروهای 
همدان در تنگه مرصاد، عملیات گسترده ای علیه منافقان 
ایجاد شد و با حضور ســایر رزمندگان توطئه دشمنان 

ناکام ماند .
وی در ادامه گریزی به اهمیت رسانه و کار خبرنگاری 
زد و عنوان کرد: در تاریخ اگــر خبرنگاران قلم بزنند، 
آن واقعه ماندگار خواهد بود و این افراد در بزنگاه های 
حساس انقلاب اســلامی به عنوان موذن انقلاب موثر 

هستند و اثرگذار.
رئیس بسیج رسانه استان همدان نیز توجه به جهاد تبیین 
را مهم دانست و اظهار کرد: در جنگ رسانه ای و جنگ 
روایت های امروز قطعا جهــاد تبیین فریضه واجب و 

قطعی است.
ناصر قوامی شناخت موقعیت ها را بسیار مهم دانست و 
یادآور شد: ارزش خبرنگاران در انقلاب اسلامی بسیار 
بالاست و باید رسیدن به اهداف والای اسلام تلاش کنند.
گفتنی است در این مراسم نشان کنگره گرامیداشت ۸ هزار 
شهید استان همدان  و اولین رویداد رسانه ای ۸ هزار شهید 

استان همدان رونمایی شد.
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نشست  مدیر کل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی با محیط بانان منطقه حفاظت شده کاغذ کنان

تبریز-امیدمحمدزاده،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی در نشستی صمیمی با محیط بانان منطقه حفاظت شده کاغذ کنان در شهرستان میانه از نزدیک به بررسی مسائل 
و مشکلات زیست محیطی این منطقه پرداخت.  شهنام اشتری مدیر کل حفاظت محیط زیست استان در بازدید از منطقه حفاظت شده کاغذ کنان و نشست صمیمی با محیط بانان شهرستان میانه گفت : تمام 

محیط بانان با خطراتی همچون درگیری با شکارچیان،  خطرات غیر مترقبه همچون آتش سوزی و ...  مواجه هستند  که نیازمند آموزش است و این آموزش ها هرسال بایستی  تکرار  شوند.
وی ادامه داد : همچنین دوره های مجازی به صورت سالیانه، آموزش های خاص با هماهنگی اداره کل و یگان حفاظت، دوره آموزشی ضابطین دادگستری، قوانین نحوه بکارگیری سلاح، آموزش های عمومی 

اطفاء حریق توسط اداره کل و آموزش های گیاه شناسی و حیات وحش در مناطق ازجمله آموزش های ویژه محیط بانان است که امسال نیز در صدد تداوم روند اجرای این دوره ها برای محیط بانان هستیم.
شایان ذکر است منطقه حفاظت شده کاغذ کنان با مساحت ۵۰۶۲۴ هکتار، از مقاصد طبیعت گردی و جاذبه های گردشگری میانه در استان آذربایجان شرقی است و در بخش کاغذکنان، در جنوب شهرستان 

میانه قرار دارد.

معاون پارلمانی رییس جمهور خبر داد؛

ایجاد سازمان نظام روزنامه نگاری در مجلس با هدف حمایت از خبرنگاران

مدیرعامل آب منطقه ای بوشهر:

سازه های آبی بوشهر آماده وقوع سیلاب هستند

مدیرعامل گروه بهمن  :

  از واردات خودرو استقبال می کنیم 
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بوشهر – سهیلا کرمپورنیا،خبرنگاراقتصادسرآمد-
علی محمدی مدیرعامل آب منطقه ای بوشهر گفت: 
سد های کوچک، متوسط و بزرگ در دست بهره برداری 
و در حال ساخت در مناطق مختلف استان وجود دارد 
امکان ذخیره ســازی حجم قابل توجهی از ســیلاب 
احتمالی سامانه بارشی مونســون را در استان بوشهر 

فراهم می آورند.
وی افزود: سد خائیز در شهرستان تنگستان ۶ میلیون 
مترمکعب، سدهای قیزقلعه و سنا در شهرستان دشتی 
۲.۵ میلیون مترمکعب و سد اخند شهرستان عسلویه ۱.۵ 
میلیون مترمکعب ظرفیت ذخیره سازی سیلاب دارند.

محمدی ادامه داد: چندین طرح در حال ســاخت این 

شرکت از جمله سدهای دالکی و دشت پلنگ، باعث 
کنترل، هدایت ایمن و کاهش دبی پیک سیلاب خواهند 

شد.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای بوشهر با اشاره به سد 
رییسعلی دلواری در شهرســتان دشتستان گفت: سد 
رییسعلی دلواری به عنوان بزرگترین سازه آبی استان 
بوشهر بر روی رودخانه شاپور قرار دارد و تقریباً ظرفیت 

آبگیری معادل ۴۰۰ میلیون مترمکعب را دارد.
وی خاطرنشان کرد: امکان بروز مخاطرات در حوضه 
آبریز مند بیشتر است که با توجه به تاسیسات سازه ای 
و سدهایی که در بالادست اســتان فارس ایجاد شده، 
ظرفیت ذخیره سازی بیش از ۶۰۰ میلیون مترمکعب در 

حوضه مند وجود دارد.  محمدی تصریح کرد: بخش 
عمده مخاطرات سیلاب ها، رواناب های میان حوضه 
ای و پائین دست سدها است که با توجه شدت بارش 
در این سامانه، وقوع سیلاب های میان حوضه ای دور 
از ذهن نیست. وی یادآور شد: متصدیان ایستگاه های 
هواشناسی و هیدرومتری و همچنین گروه های گشت 
و بازرسی این شرکت برای پایش و کنترل سیلاب در 
رودخانه های اصلی اســتان فعال می باشند و آخرین 
اطلاعات و شرایط سیلاب به صورت مستمر توسط این 
شرکت رصد می گردد و در صورت نیاز به انجام اقدامات 

به اطلاع مقامات مربوطه خواهد رسید.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای بوشهر خاطرنشان کرد: 

از هم استانی ها به ویژه ساکنین مناطق مجاور رودخانه ها، 
آبراهه ها، مسیل ها و کلیه سازه های آبی تقاضا داریم به 
هشدارهای سیلاب توجه نمایند و در زمان وقوع سیلاب 

به هیچ وجه در محدوده اراضی مذکور تردد ننمایند.

اصفهان -  مریم کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد- 
مدیرعامل گروه بهمن  گفــت: از واردات خودرو 

استقبال می کنیم. 
حسین خضری  ،در نشست خبری با خبرنگاران که غرفه 
گروه بهمن در حاشیه نمایشگاه اصفهان برگزار شد به 
اهداف حضور در نمایشگاه اشاره کرد و تصریح کرد:  با 
توجه به اینکه استان اصفهان، ظرفیت های بالایی در حوزه 
خودروهای تجاری و سواری دارد، به منظور آشنایی بیشتر 
مجموعه ها در بخش شبکه حمل و نقل و آشنایی مردم 
با محصولات و توانمندی گروه  بهمن در این نمایشگاه 
حضور یافتیم.  خضری با اشــاره به اینکه گروه بهمن با 
پنج شرکت زیر مجموعه خود با نام های شرکت بهمن 
موتور در حوزه خودروهای سواری، بهمن دیزل در حوزه 
خودروهای تجاری، سیبا موتور در حوزه تجاری-باری 
شرکت اسنا در حوزه تجاری-مسافری و ایران دوچرخ  
تولید کننده انواع موتور سیکلت دراین نمایشگاه شرکت 

کرده است، اظهارداشت: 
 شرکت بهمن دیزل در همه حوزه ها یک برنامه  توسعه ای 
دارد که مهم ترین آن، توسعه محصولاتی است که از سال 

گذشته تولید آن شروع شده اســت، همچنین  ۲ سری 
محصولات ما سال گذشته به بازار معرفی شده و امسال 
تعداد قابل توجهی تولید داشــتیم که قرار است به بازار 

عرضه شود.
مدیرعامل گروه بهمن در ادامه این نشست تصریح کرد: 
گروه بهمن با حضور در یازدهمین نمایشــگاه جامع 
مدیریت شهری و پنجمین نمایشگاه تخصصی حمل 
و نقل و ترانزیت اصفهان جدیدترین محصولات خود 
را در معرض دید علاقمندان گذاشت و در این دوره از 
نمایشگاه تازه ترین محصولات تجاری و سواری گروه 

بهمن عرضه شد.
در دسته خودروهای ســواری SUV نیز گروه بهمن 
خودروهای دیگنیتی پرستیژ و فیدلیتی پرایم را در معرض 
دید علاقمندان گذاشته شده است. دیگنیتی و فیدلیتی از 
خودروهای شناخته شده و محبوب گروه بهمن هستند 
که این گروه قصد دارد با نسخه جدید دیگنیتی را که به 
نام دیگنیتی پرستیژ شناخته می شــود در این نمایشگاه 
حاضر شــده اســت.  وی تصریح کرد:گروه بهمن در 
دســته خودروهای تجاری با کاربری باربری کشــنده 

امپاور،FAW۴۶۰ و FAW۴۲۰ و شیلر در معرض دید 
علاقمندان به خودروهای باری گذاشته شد. همچنین در 
دسته خودروهای تجاری با قابلیت کاربری های شهری 
گروه بهمن قصد دارد اتوبوس شــهری City۱۲، مینی 
بوس پگاسوس و وان باری اینرودز را دراین نمایشگاه 

ارائه کرد.
علیمرادلو همچنین از راه اندازی مرکزی با نام رضایت و 
خشنودی مشتری با سیستم یکپارچه CRM خبر داد و 
افزود: ما اکنون تنها خودروسازی هستیم که تعهد معوق 
نداریم و همچنین مشکلی با آزادسازی واردات نیز نداریم 
چرا که شبکه گسترده و منسجمی برای ارائه خدمات به 
محصولاتمان داریم. علیمرادلو همچنین با بیان اینکه گروه 
بهمن دارایی سابقه ای طولانی در بخش صنعت خودرو 
است و در بورس دارای سهام است، گفت: این شرکت 
در بخش خودروهای تجاری و سواری کیفیت بالاتر از 

میانگین را در دستور کار خود قرار داده است.
مدیرعامل گروه بهمن با بیان اینکه خودروهای این گروه 
از ایمنی و استاندارد بالایی برخوردار هستند و بر مصرف 
سوخت خودروها تمرکز شده، گفت: در مجموع تلاش 

کرده ایم تا محصولاتی در شان مردم به بازار عرضه شود.
 وی در پاسخ به سوال خبرنگارما  درباره طرح واردات 
خودرو گفت: ما نه تنها مخالف نیستیم بلکه استقبال هم 
می کنیم. ما از شرایط رقابتی استقبال می کنیم و اعتقاد داریم 
این مساله تاثیری روی قیمت خودرو ندارد. در بهمن موتور 
با طراحی خط بدنه و رنگ جدید تولید سالانه ۶۰هزار 

خودرو محقق می شود.
وی سپس به اهمیت ســاخت خودروی اینرودز برای 
قشر خاصی از بازار خودرو اشاره کرد و سپس از عرضه 
خودروی سدان ریسپکت و دیگنیتی پرستیژ و فیدلیتی 
پرستیژ در سال ۱۴۰۱ خبر داد. همچنین در پاسخ به سوالی 
درباره تغییر قیمت محصولات بهمن گفت: استقبال از 
محصولات ما نشان دهنده قیمت مناسب آن است. وی 
در همین رابطه افزود: ما نمی خواهیم هزینه نقدینگی را با 

فروش بلند مدت از جیب مشتری بدهیم. 

لزومبروزرسانیتجهیزاتآموزشیکارگاههای
فنیوحرفهایکشور

سمنان-رضاییان،خبرنگاراقتصادسرآمد-معاون پژوهشی، برنامه ریزی و سنجش 
صلاحیت حرفه ای سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور با اشاره به سرعت تغییر 
تکنولوژی ها و لزوم بروزرسانی تجهیزات آموزشی کارگاه ها گفت: عمده تجهیزات 

کارگاه های آموزشی فنی و حرفه ای در کشور مربوط به دهه ۸۰ هستند.
علی حسین شــهریور بر لزوم بروزرســانی این تجهیزات آموزشی به عنوان یک 
ضرورت تاکید و اظهار کرد: در سفرهای استانی رئیس جمهور اعتبارات خوبی به 

بروزرسانی این تجهیزات اختصاص یافته است.
وی  در خصوص نیازهای اعتباری بــرای تجهیز کارگاه ها و بروزرســانی کامل 
تجهیزات گفت: برای بروزرسانی بخشی از این تجهیزات در سراسر کشور به بیش 

از ۸۰۰۰ میلیارد تومان اعتبار نیاز است.
وی با بیان اینکه برخی از تجهیزات با توجه به سرعت بالای تکنولوژی هر ۵ سال 
یک بار از رده خارج و نیازمند بروزرسانی هســتند افزود: به همین دلیل سیاست 
سازمان فنی و حرفه ای کشور استفاده از ظرفیت بخش خصوصی است چرا که بخش 
خصوصی توانایی واردات تجهیزات و بروزرسانی آنها را دارد لذا اولویت سازمان 

فنی و حرفه ای استفاده از آموزشگاه های وابسته به بخش خصوصی است.
شهریور، از افزایش قابل توجه صدور مجوز آموزشگاه های آزاد در دولت سیزدهم 
خبر داد و گفت: در همین راستا فرآیند صدور مجوز آموزشگاه های آزاد از چندین 

ماه در دولت های گذشته، در دولت سیزدهم به سه روز کاهش یافته است.
معاون پژوهشی، برنامه ریزی و سنجش صلاحیت حرفه ای سازمان آموزش فنی و 
حرفه ای کشور ادامه داد: در ۱۰ ماهه اخیر که دولت سیزدهم سکاندار کشور شده 

مجوز ۴۹۶۵ آموزشگاه آزاد از طریق این سازمان صادر شده است.
وی از توجه ویژه به مشاغل نوظهور خبر داد و گفت: اولویت سازمان فنی و حرفه 
ای در این بخش صدور مجوز برای آموزشگاه های آزادی است که در حوزه مشاغل 
نوظهور، فناوری اطلاعات، فناوری های مرتبط با اینترنت اشــیا، رمزارزها، برنامه 

نویسی، بازاریابی الکترونیکی و...فعالیت دارند.

درراستایخنثیسازیتحریمهاصورتگرفت؛
بومیسازییکیازقطعاتمهمتولیدریلدرذوبآهناصفهان

اصفهان-سمیهکربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-به همت تلاشگران مدیریت های 
اتوماسیون و ارتباطات و مهندسی نورد در راستای خنثی سازی تحریم ها، بومی سازی 
مالتی پلکسر الکترونیکی دستگاه ادی کارنت در واحد تست سنتر خط تولید ریل نورد 

۶۵۰ ، انجام شد.
به همت تلاشگران مدیریت های اتوماسیون و ارتباطات و مهندسی نورد در راستای خنثی 
سازی تحریم ها،بومی سازی مالتی پلکسر الکترونیکی دستگاه ادی کارنت در واحد تست 

سنتر خط تولید ریل نورد ۶۵۰ ، انجام شد.
مسعود اتحاد توکل مدیر اتوماسیون و ارتباطات ذوب آهن اصفهان در این خصوص 
گفت: با توجه به اهمیت ادی کارنت در واحد تولید ریل نورد۶۵۰ و همچنین نبود مشابه 
داخلی و خارجی آن،برنامه ریزی شد با استفاده از دانش و امکانات موجود در ذوب آهن 
اصفهان مراحل طراحی،ساخت،شبیه سازی وتست برد الکترونیکی )سخت افزاری و 
نرم افزاری( آن انجام شود تا از این طریق سیستم تولید ریل با قابلیت اطمینان و بدون 

وقفه فعال باشد.
وی افزود: در این راستا کارشناسان آزمایشگاه الکترونیک و کامپیوتر مجموعه خدمات 
فنی اتوماسیون با همکاری پرسنل برق نورد ۶۵۰ ،دستورالعمل های مختلف را جهت 

ایجاد ارتباط دقیق بین قسمت ها به وسیله سخت افزار مناسب طراحی کردند.
مدیر اتوماسیون و ارتباطات نشان کرد : عدم رفع اشکال از برد الکترونیکی ادی کارنت، 
پتانسیل توقف را در پی داشت که با تلاش و همت پرسنل مدیریت های اتوماسیون و 

ارتباطات و مهندسی نورد این محدودیت مرتفع شد.
وی اظهار داشت: با توجه به اینکه شرح عملکرد،اطلاعات فنی و کاتالوگ از دستگاهها 
در دسترس نبود،با اســتفاده از دانش و توانمندی کارشناسان آزمایشگاه الکترونیک و 
کامپیوتر،مراحل طراحی،ساخت،شبیه سازی وتســت برد الکترونیکی طی ۱۰ روز 

انجام شد.
اتحاد توکل در پاسخ به این سوال که بومی سازی دستگاه چه ویژگی های منحصربفردی 
داشته است،چنین گفت : از آنجا که تمام مراحل طراحی و ساخت برد الکترونیکی ادی 
کارنت در آزمایشگاه الکترونیک و کامپیوتر انجام پذیرفت،در نهایت تعمیر،عیب یابی و 
افزایش توانمندی های دیگر از لحاظ سخت افزاری و نرم افزاری،جهت بهبود عملکرد 
سیستم به صورت کامل در اختیار مجموعه خدمات فنی اتوماسیون و برق نورد ۶۵۰ 
می باشد و در صورت بروز مشکل در کوتاه ترین زمان و با صرف کمترین هزینه موانع 

برطرف می شود.
جلال کریمی معاون برق نورد ۶۵۰ نیز در ادامه گفت : جهت اندازه گیری متراژ ریل در 
واحد تست سنتر از سه عدد انکدر استفاده شده است که با توجه به موقعیت ریل توسط 
سیستم plc نزدیک ترین انکدر انتخاب شده و خروجی آن به کلیه دستگاه های واقع در 

تست سنتر ارسال می گردد.

مدیرشرکتملیپخشفرآوردههاینفتیمنطقهاستان:
۹۰درصدجایگاههایسیانجیایلاماستانداردسازیشد

ایلام- حسنبیگیخبرنگاراقتصادسرآمد::مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه ایلام از استاندارد سازی ۹۰درصد جایگاه های سی ان جی در استان خبر 

داد.
علی اصغر چاغروندی اظهار داشت: در راستای تحقق حقوق شهروندی، ارائه خدمات 
مطلوب به شــهروندان، توجه به مقررات ایمنی و رعایت معیار های اداره استاندارد، 
۹۰درصد جایگاه های سی ان جی استان در سالجاری استاندارد سازی شده و ۱۰درصد 

مابقی نیز در حال اجرای آن هستند.
وی با اشــاره به اینکه ارتقای صددرصدی کمی و کیفی جایگاه های سی ان جی از 
برنامه های این منطقه اســت افزود: با هماهنگی و تعامل با اداره استاندارد و مالکین 
جایگاه ها، بازرسی ادواری جایگاه های سی ان جی بر اساس دستورالعمل و روش های 
اجرایی ، شامل بازرسی فنی کلیه تجهیزات جایگاه های سی ان جی از جمله بازرسی 
مجموعه میترینگ، کمپرسور )سامانه فشرده سازی(، دیسپنسر )سامانه توزیع کننده(، 
تابلوهای برق، حریم هــای ایمنی و مخازن ذخیــره گاز طبیعی فشــرده مطابق با 

استانداردهای موجود به صورت سالانه مورد پایش و ارزیابی قرار می گیرند.
مدیر شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ایلام به رانندگان جهت سلامت 
خود و حفظ ســرمایه های ملی کشــور تاکید کرد: هنگام ورود به جایگاه به علائم 
هشداری نصب شده توجه کرده و به آنها عمل کنند.ونکات ایمنی هنگام سوختگیری 
نظیرخاموش بودن موتورخودرو، بازبودن درب صندوق عقب، پیاده شــدن تمامی 
سرنشین ها و هدایت به محل امن، سوختگیری توسط اپراتورجایگاه، عدم استعمال 

دخانیات و عدم استفاده از تلفن همراه را مدنظر قرار دهند.

مدیرکلمیراثفرهنگیاستانهمدان:
 جزییاتدستگیرینگهبانموزههمدان

بهزودیاعلاممیشود
همدان-فتانه ازانی،خبرنگاراقتصادسرآمد-در پی انتشار اخباری 
مبنی بر دستگیری نگهبان سابق موزه ای در استان همدان که متهم 
به سرقت اشیاء تاریخی از موزه است، مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی استان همدان توضیحاتی پیرامون این 

موضوع را ارائه داد.
مدیرکل میراث فرهنگی گردشگری و صنایع دستی همدان در این 
زمینه گفت: در پی اقدام به سرقت از موزه که در پاییز سال گذشته 
توسط یکی از پرســنل اداره کل اتفاق افتاد، پس از وقوع جرم، 

پیگیری ها منجر به دستگیری سارق شد. 
علی مالمیر افزود: سارق تحویل مراجع قضایی و مراحل اعلام جرم 
انجام شد و هم اکنون پرونده در حال رسیدگی است و در فرآیند 

بررسی پرونده، سارق با قید وثیقه آزاد شد.
وی اظهار کرد: در خصوص خبر دستگیری وی در روزهای اخیر در 
استان تهران موضوع در دست پیگیری است، مبنی بر اینکه آیا اشیای 

همراه سارق تاریخی یا غیرتاریخی بوده اند.
 مالمیر گفت: موارد بیانگر آن اســت که سارق در حوزه فعالیت 

غیرمجاز در خرید و فروش اشیاء تاریخی دست داشته و دارد.
وی ادامه داد: اینکه اشیا مربوط به چه دوره ای و کجاست سوالاتی 
است که نیاز به بررسی دارد و ما هم اکنون اطلاع دقیقی در این زمینه 
نداریم و به محض مشخص شدن جزییات موارد اطلاع رسانی 

خواهد شد.

سامانه بتا ، خدمت نوین بانک رفاه کارگران

تبریز-امیدمحمدزاده،خبرنگاراقتصادسرآمد-بانک رفاه کارگران 
طرح های مختلف تسهیلاتی و حمایتی در قالب »سامانه بتا« را 

ارائه کرد.
 با هدف توسعه خدمات و محصولات غیرحضوری خود، نسبت 

به راه اندازی »سامانه بتا« اقدام کرده است.
»سامانه بتا« بانک رفاه کارگران محیط و بستری است که در فاز 
نخست به منظور حمایت از بازنشستگان و مستمری بگیران معزز 

سازمان تامین اجتماعی طراحی و ارائه شده است.
این سامانه در قالب خدمت الماس رفاه، بستری است که از طریق آن 
مستمری بگیران سازمان تامین اجتماعی می توانند نسبت به تهیه کالا 

و خدمات مورد نیاز خود به صورت اقساطی اقدام کنند. 
"مکانیزه بودن کامل فرایند استفاده از خدمت الماس رفاه )برداشت 
تجمعی اقســاط( برای مســتمری بگیران و پذیرندگان"، "ارائه 
پنل تخصصی به مســتمری بگیران به منظور مشاهده وضعیت 
خرید، تعداد و مبالغ اقســاط و..."، "حذف مراجعات حضوری 
مستمری بگیران به شعب بانک برای احراز هویت و تایید اجازه نامه"، 
"امکان مشاهده آنلاین مراکز طرف قرارداد بانک"، "اعتبارسنجی 
آنلاین مســتمری بگیران"، "ثبت آنلاین درخواست همکاری 
فروشندگان کالا و خدمات با بانک برای استفاده از این خدمت"، 
"پنل مدیریت فروش برای فروشندگان کالا و خدمات" و... از جمله 

ویژگی ها و امکانات سامانه بتا بانک رفاه کارگران است.
مشتریان واجد شرایط بانک رفاه کارگران، می توانند برای بهره مندی 
از امکانات "سامانه بتا" به ســایت این سامانه به نشانی اینترنتی: 

https://beta.refah-bank.ir مراجعه کنند.

 وعده ای  دیگر
 برای بهبود حمل ونقل عمومی در کرج

کرج-معصومهعینی،خبرنگاراقتصادسرآمد-سرپرست سازمان 
حمل ونقل بار و مسافر شهرداری کرج از فروش هزار میلیارد ریال 
اوراق مشارکت برای تأمین منابع مالی و تکمیل ناوگان اتوبوس 

درون شهری کرج خبر داد.
محسن امیدوار حسینی گفت: با توجه به این که یکی از وظایف 
سازمان حمل ونقل بار مسافر شهری شهرداری کرج، فراهم آوردن 
امکانات در ناوگان حمل ونقل عمومی و تســهیل در رفاه حال 
شهروندان است، بر همین اساس پیگیری های لازم در خصوص 
توسعه ناوگان اتوبوسرانی  و بهبود خدمات رسانی به شهر انجام شد.
او می گوید: نتیجه این پیگیری ها اجرای طرح فروش هزار میلیارد 
ریال اوراق مشارکت اتوبوس درون شهری با مجوز بانک مرکزی 

است.
به گفته سرپرست سازمان حمل ونقل بار و مسافر شهری شهرداری 
کرج  این میزان اوراق بانام و با سود علی الحساب سالیانه ۱۸ درصد، 
چهارساله و معاف از مالیات بوده و با فروش کامل آن، اعتبار حاصله 

صرف خرید اتوبوس های درون شهری خواهد شد.

موزه باستان شناسی ارومیه میزبان آجرهای 
۲۸۰۰ ساله قلایچی

ارومیه-خبرنگاراقتصادسرآمد-معاون میراث فرهنگی، اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی آذربایجان غربی گفت: 
»۴۹ قطعه آجر لعاب دار ۲۸۰۰ ساله قلایچی در موزه باستان شناسی 

ارومیه در معرض دید عموم قرار گرفته است.
داوود فرازی با اعلام این مطلــب اظهار کرد: این آجرها به مدت 
یک ماه در موزه باستان شناسی ارومیه به نمایش گذاشته می شود 
و علاقه مندان می توانند از ساعت ۹ تا ۱۷ عصر همه روزه از این 

نمایشگاه بازدید کنند.
معاون میراث فرهنگی، اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی آذربایجان غربی افزود: آجرهای لعاب دار قلایچی 
پس از تلاش های انجام گرفته دو سال پیش از کشور سوئیس به 
ایران بازگردانده شد. وی ادامه داد: نوروز امسال نمایشگاه آجرهای 
قلایچی در موزه ملی ایران برپا شده بود و در تیر ماه این آجرها به 
زادگاه خود در بوکان منتقل و به مدت یک ماه میهمان موزه مفاخر 

این شهرستان بودند و سپس از آنجا به ارومیه منتقل شدند.

  شنبه 8 مرداد ماه  1401 - شماره 1414

اخبار

 مدیر عمل شرکت گاز استاناعلام کرد؛

  تامین ۷۲ درصد انرژی البرز
 توسط  گازطبیعی

 کرج-معصومه عینی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیر عمل شرکت 
گاز استان البرز با اشاره به پروژه خط انتقال ۶۰ کیلومتری گاز از بوئین 
زهرا به البرز گفت: توزیع مناسب گاز از غرب استان در همه سطوح مصرف 
و به طور ویژه تامین انرژی در صنایع با چشم انداز ۵۰ سال آینده، ویژگی و 

شاخصه مهم این پروژه است.
سیدرضا غفاریان  در جمع خبرنگاران اظهار کرد: یکی از توفیقات شرکت 
گاز استان البرز تامین ۷۲ درصد سبد انرژی استان توسط گاز طبیعی در 

بخش خانگی، تجاری، صنعتی و ... بوده که یک ظرفیت بالقوه است.
وی با بیان اینکه روند رو به رشد جمعیت و صنعت در استان البرز از جمله 
دغدغه های شرکت گاز استان البرز برای تامین انرژی در سال های آتی 
است؛ اضافه کرد: با توجه به این موضوع طراحی خط انتقال ۳۶ اینچی 
جدید در غرب کرج به طول ۶۰ کیلومتر در دستور کار این شرکت قرار 
گرفته است.   مدیرعامل شرکت گاز استان البرز ادامه داد: این خط با انشعاب 
از خط انتقال سوم سراسری واقع در پنج کیلومتری شمال شهر بویین زهرا 
آغاز و تا جنوب روستای زعفرانیه از توابع شهرستان چهارباغ امتداد می 
یابد که در دو فاز اجرایی در حال اجراست و در سال جاری به بهره برداری 
می رسد.  این مسئول خاطرنشان کرد: برطرف کردن مشکل کمبود گاز در 
البرز و ایجاد ظرفیت تامین انرژی گاز تا بیش از یک میلیون و ۲۰۰ هزار 
مترمکعب بر ساعت، توزیع مناسب گاز از غرب استان در همه سطوح 
مصرف و به طور ویژه تامین انرژی در صنایع با چشم انداز ۵۰ سال آینده، 
ویژگی و شاخصه مهم این پروژه است. غفاریان در تشریح این پروژه بیان 
کرد: فاز نخست اجرای بیش از ۴۰ کیلومتر خط انتقال ۳۶ اینچی با اعتباری 
بالغ بر ۵۵ میلیارد تومان بوده که از ابتدای سال ۹۸ آغاز و تا کنون بیش از ۷۰ 

درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.

 معاون وزیر نفت خبر داد؛

 تولید ۲۷ درصد از گوگرد کشور
 در مشهد

مشهد-صبوری،خبرنگاراقتصادسرآمد- معاون وزیر نفت گفت: 
۲۷ درصد از گوگرد موجود در کشور در پالایشگاه شهید هاشمی 
نژاد مشهد تولید می شود. از ۲ میلیون و ۵۰ هزار تن گوگردی که در کشور 
تولید می شود، حدود ۳۲۰ هزار تن مصرف داخلی بوده و باقی مانده نیز 
به صورت خام فروخته می شود. پیش بینی می شود در افق ۱۴۱۰، آمار 
تولیدات گوگرد به ۵ میلیون تن در کشور برسد.  مجید چگنی،در سومین 
کنفرانس ملی فرایندهای گاز و پتروشیمی که در دانشگاه فردوسی برگزار 
شد، اظهار کرد: شرکت ملی گاز ایران تصمیم به تحکیم و تقویت روابط 
خود با مراکز علمی و دانشگاهی گرفته است. موضوعی که امروز برای 
ما از اهمیت بسزایی برخور دار است، بحث گوگرد و مزایای این عنصر 
است. بر مبنای اسناد بالا دستی و تاکید مقام معظم رهبری در موضوع 
اقتصاد مقاومتی، تاکید ویژه ای بر تکمیل زنجیره ارزش و ایجاد ارزش 
افزوده در صنعت نفت و گاز شده که در پی این مهم در تلاش هستیم 
تا از خام فروشــی محصولات صنعت نفت و گاز جلوگیری کرده و 
محصولات را با ارزش افزوده تولید کنیم.  وی افزود: گوگرد نیز از جمله 
محصولات جانبی محسوب می شود که نیاز به چاره اندیشی و استفاده از 
پتانسیل های موجود در کشور در حوزه ذخایر نفت و گاز وجود دارد. 
ایران در زمینه های مرتبط به نفت و گاز مزیت های فراوانی داشــته که 
باید به بهترین شکل ممکن از آن ها استفاده کرد و به سرمایه گذاری در 
این خصوص پرداخته شود.  معاون وزیر نفت در ادامه گفت: استفاده 
و مدیریت مطلوب از ذخایر نفت وگاز و محصولات جانبی همچون 
گوگرد، نیازمند عظم جهادی و انقلابی است. راهبردهای شرکت ملی گاز 
برگرفته از سیاست های کلان نظام جمهوری اسلامی و وزارت نفت بوده 
که شامل مواردی همچون کاهش خام فروشی، حرکت به سمت بازارهای 

بین المللی، افزایش سطح بهره وری و... می شود. 

 استاندار گلستان:

افزایش درآمد خانوارها، اولویت  
 اقتصادی گلستان برای رسیدن

 به میانگین کشوری است
گرگان -آذری،خبرنگاراقتصادسرآمد- استاندار گلستان با تاکید 
بر ضرورت بهره مندی استان از برنامه عملی در رسیدن به سند 
چشم انداز و برنامه راهبردی توسعه گفت: افزایش درآمد خانوارها، یکی 
از مهمترین اولویت های اقتصادی برای رسیدن به میانگین کشوری است.
 علی محمد زنگانه در نشست کارگروه اقتصادی، اشتغال و سرمایه گذاری 
استان اظهار داشت: سرانه درآمد هر خانوار استان گلستان ۲۸۰ میلیون 
ریال و میانگین کشوری این رقم ۴۳۰ میلیون ریال است که باید از همه 

ظرفیت ها برای رسیدن به متوسط ملی استفاده کرد.
وی خاطرنشان کرد: گلستان ظرفیت افزایش درآمد ناخالص تا ۵۰۰ هزار 
میلیارد تومان را دارد در حالی که برای افق ۱۴۰۴ درآمدی معادل ۲۵۰ هزار 

میلیارد تومان برنامه ریزی شده است.
زنگانه افزود: درآمد ناخالص گلستان در انتهای سال گذشته ۵۶ هزار 

میلیارد تومان بود.
استاندار گلستان گفت: برای توسعه اقتصادی استان چشم انداز رشد 
هشت درصدی ترسیم شده که تلاش می شود تا سهم هر بخش برای 

دستیابی به این رشد در منطقه مشخص و اجرا شود.
استاندار گلستان گفت: دستگاه ها و بانک ها ملزم به جذب اعتبار ۱۱۲ 
هزار میلیارد ریالی از محل منابع داخلی با لحاظ رشد هشت درصدی 

توسعه استان هستند.
زنگانه افزود: برنامه پیشرفت گلستان باید برپایه روستامحوری باشد چرا 
که ۴۷ درصد ساکنان این خطه روستایی هستند و سهم دهی به این قشر 

مولد در اعتبارات سفر رییس جمهور باید در اولویت باشد.


